
Dagsorden til dagtilbudsrådsmødet 16-5-23 kl. 16:45-18:15 

Tilstede: Anja (mama til Liam), Rasmus (far til Alma), Sanne (pædagog) og Susi 

(daglig leder og referent) 

Afbud: Tajanna (mor til Felix, Adalena og Villemo) 

 
 

 

Punkt Indhold Ansvarlig Referat 

Godkendelse af 
referat og 
dagsorden 

Er der noget at tilføje? Alle Intet at bemærke 

Stjernens 
hjemmeside 

Feedback om indhold Rasmus Rasmus kom med gode 
input til hvordan Stjernens 
hjemmeside kan blive 
endnu bedre.  
Vi havde en god snak 
omkring at få beskrevet 
forskellige punkter. 

Nyt fra Leder 1. Forældrefolder- 
skal sådan en 
laves 

2. Ferie for 
børnene: hvad 
kan vi som 
dagtilbud gøre 
for at alle får 
ferie 

3. Syge børn: hvad 
kan vi gøre, så 
vi mindsker 
syge børn bliver 
afleveret? 

4. Hvad ved vi om 
at flytte til 
Melløse 

 

Susi 1) 
Anja vil forsøge med en 
forældrefolder til 
nuværende og kommende 
forældre. 
2) 
Vi talte om vigtigheden i at 
alle børn får mulighed for at 
holde ferie. Vi vil forsøge os 
med lidt nudgin i Stjernen. 
3) 
Stjernen vil udarbejde en let 
tilgængelig oversigt over, 
hvornår sygebørn er klar til 
at komme i institution. Den 
vil blive lagt i filer på Aula. 
4) 
Vi ved at intet er besluttet 
ift. om vi skal flytte. Så ind 
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 til vi ved noget andet 
forbliver vi i Stjernen i 
Skævinge.  
 
 
 

Nyt fra personalet  Sanne Børnehaven har sagt 
velkommen til Stine. Det er 
rart at være fuldtallig på 
stuen.  
Ressourcepædagog Lykke er 
i en periode tilknyttet stuen 
hvor hun sammen med 
Heidi laver legegrupper med 
fokus på high og low arusal 
lege. Det er utrolig populært 
at deltage i de legegrupper. 
Der er blevet sagt farvel til 4 
børn, der skulle i skole og 
velkommen til 2 nye. 
Legepladsen bliver nydt. 
Vuggestuen er optaget af 
indkøringer, aktiviteter i 
mindre grupper og få ro på 
stuen med nye børn.  

Nyt fra forældrene  Anja og 
Rasmus 

 

Områdebestyrelse Referat og dagsorden. 
En orientering om 
begge 

Susi Der kommer særskilt referat 
ud 

DCUM Vi skal tale om det 
udleverede materiale 
samt hvad skal med til 
forældremøde 

Fælles Vi talte om at vi til næste 
gang vil udvælge til 
forældremødet. 

Evt.  Alle Næste møde vil blive 
torsdag d 7/9-23 kl 16:45-
18:15 


